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SDP demana informació sobre el procés de reordenació del
transport sanitari
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     Política

La consellera general d’SDP, Sílvia Bonet, ha presentat una demanda d’informació, d’acord amb el que estableix
l’article 5 del Reglament del Consell General, per a rebre documentació relacionada amb el transport sanitari i
diferents aspectes que hi tenen incidència com és en el mateix procés de reordenació del sistema de transport
sanitari terrestre medicalitzat i no medicalitzat des del 2014.

Sílvia Bonet demana també informació sobre l’evolució dels recursos humans i materials en l’àmbit del transport
sanitari tan dels serveis medicalitzats com no medicalitzats des del 2014. I també vol conèixer l’evolució dels costos
econòmics d’aquests serveis.

Finalment també requereix informació dels costos addicionals que hagin estat comptabilitzats al SAAS, DEPEIS,
Creu Roja, Centre Regulador, CHU i SEM des del 2014.
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Evaristo Vilagines Moreso ha dit a FaceBook que li agrada aquest article
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